
Embassy of India
Lomé, Togo

44th INDIA CARPET EXPO
15-18 March 2023

Carpet Export  Promotion  Council  (CEPC),  an  apex  body  of  the  Ministry  of  Textiles,
Government of India for the promotion of Handknotted Carpets and other floor coverings, is
organising  the  44th Edition  of  the  India  Carpet  Expo from 15-18 March 2023 at  “NSIC
Exhibition Complex” at Okhla, New Delhi (India).

“India Carpet Expo “Is the flagship event of  CEPC and has attained the status of Asias
largest  handmade Carpet Fair.  India Carpet Expo  started  in  the  year  2000  and  is  a
biannual fair and attracts hundreds of buyers of Handmade carpets, rugs, and other floor
coverings from more than 60 countries of the world. More than 200 Exhibitors represent
the carpet-producing areas like Bhadohi,  Mirzapur,  Varanasi, Agra,  Jaipur,  Panipat,  and
Srinagar, etc., and exhibit their wide range and varieties of handmade carpets, rugs, and
other floor-coverings in the Expo. 

Under the aegis of the Government of India the selected Buyers from Togo of Handmade
Carpets/Rugs etc. shall be provided the following complimentary package for attending the
India Carpet Expo, 15-18 Mars 2023  at Okhla, New Delhi (India): -

A. Reimbursement towards Airfare, amounted US $ 600
 
B. Complimentary hotel accommodation upto 2 nights (Room rent with breakfast) in
New Delhi 14th to 18th March 2023. 

Interested participants from Togo are requested to register online:  http://cepc.co.in/buyer-
registration 

For  more  information,  visit  CEPC website  www.cepc.co.in .  You may  also  contact  the
Commercial representative of the Embassy of India in Lomé at +228 22 26 26 27. Ext 104,
Email: hoc.lome@mea.gov.in 

With warm regards,

mailto:hoc.lome@mea.gov.in
http://www.cepc.co.in/
http://cepc.co.in/buyer-registration
http://cepc.co.in/buyer-registration


Ambassade de l’inde

Lomé,TOGO

44ème INDIA CARPET EXPO

15-18 Mars 2022

Le  Carpet  Export  Promotion  Council  (CEPC),  un  organe  suprême  du  Ministère  du  Textile  du
Gouvernement Indien pour la promotion des tapis noués à la main et autres revêtements de sol,
organise la 44e édition de l'India Carpet Expo du 15 au 18 Mars 2023 a "NSIC Exhibition Complex" à
Okhla, New Delhi (Inde). 

"L'India Carpet Expo est l'événement phare du CEPC  qui a atteint le statut de la plus grande foire
asiatique  de  tapis  faits  à  la  main.  L'India  Carpet  Expo,  qui  a  débuté  en  2000,  est  une  foire
bisannuelle qui attire des centaines d'acheteurs de tapis, de moquettes et d'autres revêtements de
sol faits à la main provenant de plus de 60 pays du monde. Plus de 200 exposants représentent les
régions  productrices  de  tapis  telles  que  Bhadohi,  Mirzapur,  Varanasi,  Agra,  Jaipur,  Panipat,  et
Srinagar, etc., exposeront une large gamme de variété de tapis, moquettes et autres revêtements
de sol faits à la main durant l'Expo. 

Sous le patronage du Gouvernement de l'Inde, les acheteurs togolais de tapis/carpettes, etc  
sélectionnés bénéficieront des avantages suivants pour participer à l'India Carpet Expo, du 15 au 18 
Mars 2023 "NSIC Exhibition Complex" à Okhla, New Delhi (Inde)..

A. Remboursement du billet d'avion, pour un montant de 600 $ US.
 
B.  Hébergement gratuit  à  l'hôtel  jusqu'à 2 nuits  (location de chambre avec petit-déjeuner)  à
Varanasi du 14 au 18 Mars 2023. 

Les  participants  intéressés  du  Togo  sont  priés  de  s'inscrire  en  ligne  :  http://cepc.co.in/buyer  -  
registration. 

Pour plus d'informations, visitez le site du CEPC www.cepc.co.in. Vous pouvez également contacter
le représentant commercial de l'Ambassade de l'Inde à Lomé au +228 22 26 26 27. Ext 104, Email :
hoc.lome@mea.gov.in 

Avec nos sincères salutations,

http://cepc.co.in/buyer

